



## Health and Travel Declaration 健康及旅遊申報

As the outbreak of Novus Coronavirus (“COVID-19”) is now officially a global pandemic, The Jockey Club Kau Sai Chau Public Golf Course Limited (“the Golf Course”) is asking all visitors to complete this declaration form, which will contribute to helping us safeguard the safety of everyone who uses the Golf Course in addition to our staff members. Any person who fails to complete such form or fails to confirm any of the matters as set out in the form will not be allowed to use any facility of the Golf Course.

2019 冠狀病毒疫情正在擴散，正式成為全球大流行病。賽馬會濶西洲公眾高爾夫球場（「本球場」）為了協助確保所有本球場使用者以及員工之安全，本球場現要求所有訪客填寫本申報表。任何人士未能填妥本申報表或未能確認本申報表中所列的任何事項，將不能使用本球場的任何設施。

Date of Visit: \_\_\_\_\_  
到訪日期

Name: \_\_\_\_\_  
姓名

Telephone No.: \_\_\_\_\_  
電話號碼

Intended use of facilities:

擬使用的設施

Golf: N  S  E  Tee Time: \_\_\_\_\_  
打球 北場 南場 東場 打球時間

Golf Lesson Time: \_\_\_\_\_  
課堂時間

Other (please specify): \_\_\_\_\_  
其它 (請列明) \_\_\_\_\_

I hereby declare and agree that:

本人申報、聲明及同意如下：

- 1) I have not been out of Hong Kong in the past 14 days.  
本人在過去 14 日內並無離開香港。
- 2) I have not been in contact with anyone who is a confirmed or preliminary positive case of COVID-19 infection in the past 14 days from the date of this declaration.  
本人在申報當天至過去 14 天內並未曾與任何 2019 冠狀病毒確診或懷疑確診人士接觸。
- 3) I do not have and have not had in the past 14 days any of the following symptoms – fever, malaise, dry cough, shortness of breath, or other flu-like symptoms.  
本人現時及過去 14 天內並無以下任何症狀，包括發燒、乏力、乾咳、呼吸困難或感冒症狀。
- 4) I confirm that the above information is accurate to my best knowledge, and agree that such information will be processed and used in accordance with the Golf Course’s Privacy Policy Statement (<https://www.kscgolf.org.hk/eng/footer/privacy-policy/>).

本人聲明據本人所知及所信，以上資料均屬正確無誤，並同意球場根據其《私隱政策聲明》(<https://www.kscgolf.org.hk/chi/footer/privacy-policy/>) 處理及使用本人所提供資料。

Signature  
簽署

Date  
日期